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OBČINA MIRNA          
Glavna cesta 28, 8233 Mirna  
 
Številka: 032-1/2014 
Datum:   9. 12. 2015 
 
 
Z  A P I S N I K 
7. redne seje občinskega sveta Občine Mirna, ki je bila v torek, 8. 12. 2015 ob 17.00 uri v sejni sobi Občine Mirna, Glavna 
cesta 28, Mirna. 
 
Prisotne članice in člani občinskega sveta Občine Mirna: Janez Bračko, Irena Dim, Igor Kašič, Barica Kraljevski, Zoran Remic, 
Peter Smole, Jožko Tomšič, Jure Novak, Vojko Strmole 
 
Odsotni: / 
 
Ostali prisotni: 
Dušan Skerbiš, župan Občine Mirna 
Tanja Šinkovec, direktorica OU Mirna 
Maja Sluga, predsednica NO Občine Mirna 
Lea Bučinel, mag. Valerija Jarm, mag. Štefan Velečič, Lidija Uhan – javni uslužbenci OU 
Petra Krnc, Lapego 
 
predstavniki medijev: 
Živa Zakšek- TV Vaš kanal  
Joži Sinur- Dolenjski list 
Petra Krnc- Lapego 
 
Sejo je vodil župan Dušan Skerbiš, ki je najprej ugotovil, da je prisotnih 9 članic in članov občinskega sveta in da je občinski svet 
sklepčen, zato je podal na glasovanje dnevni red, kot je bil posredovan z vabilom: 
  
DNEVNI RED 
1. Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 29.09.2015 
2. Premoženjske zadeve: 

- Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini parc. št. 1677/2, k.o. 1409 –
Brezovica    

3. Predlog Odloka o spremembah Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Roje-
Mirna« - skrajšan postopek   

4. Predlog Pravilnika o podeljevanju priznanj »Športnik leta občin Trebnje in Mirna« - 1. obravnava  

5. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in 
podeželja v Občini Mirna  za programsko obdobje 2015 – 2020 – skrajšan postopek  

6. Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna 
7. Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016 
8. Predstavitev projekta »Mreža postajališč za avtodome« 
9. Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
10. Seznanitev z delom Nadzornega odbora 
11. Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
12. Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 1. točki: 
Pregled in potrditev zapisnika 6. redne seje z dne 29.09.2015 
 
Pripomb na zapisnik in razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
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SKLEP: 
Potrdi se zapisnik 6. redne seje Občinskega sveta Občine Mirna z dne 29. 9. 2015. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 2. točki: 
Premoženjske zadeve: 

- Predlog Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini parc. št. 1677/2, k.o. 
1409 –Brezovica    

Župan je k uvodni besedi pozval Tanjo Šinkovec, direktorico OU Mirna, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je vsebino in 
razloge za sprejem Predloga Sklepa.  
Predsednik Odbora za okolje in prostor (v nadaljevanju OOP), Jožko Tomšič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in predlagal sprejem Predloga. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan predlagal, da se sprejme naslednji  
 
SKLEP: 
Sprejme se sklep o ukinitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena na nepremičnini parc. št. 1677/2, k.o. 
1409 – Brezovica v predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 3. točki: 
Predlog Odloka o spremembah Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje opremljanja »Roje-Mirna« 
- skrajšan postopek   
 
Župan je k uvodni besedi pozval mag. Štefana Velečiča, višjega svetovalca II, ki je prisotne seznanil s predlogom odloka - 
pojasnil je vsebino in razloge za njegov sprejem. 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem Predloga. 
Tudi član Statutarno pravne komisije (SPK), Zoran Remic, ki je vodil sejo SPK, je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem 
delovnem telesu in predlagal sprejem predloga odloka.  
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Sprejme se Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o programu opremljanja stavbnih zemljišč za območje 
opremljanja »Roje-Mirna« po skrajšanem postopku. 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 4. točki: 
Predlog Pravilnika o podeljevanju priznanj »Športnik leta občin Trebnje in Mirna« - 1. obravnava 
 
Uvodno predstavitev predloga je podala mag. Valerija Jarm, višja svetovalka II; obrazložila je priloženo gradivo in pojasnila  
vsebino in razloge za sprejem. 
 
Predsednik Odbora za družbene dejavnosti (ODD) Igor Kašič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in 
predlagal sprejem predloga Pravilnika; predlagal je, da OS sprejme dodaten sklep, kot ga je sprejel ODD.  
Sprejem predloga Pravilnika je predlagal tudi član SPK, Zoran Remic, ki je po pooblastilu predsednika SPK, vodil sejo. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan OS predlagal, da se 1. in 2. obravnava opravita na isti seji,  o dodatnem sklepu, predlaganem s 
strani ODD, pa se glasuje posebej. 
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GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
Župan je nato podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP 

1. Ker v prvi obravnavi ni bilo bistvenih vsebinskih pripomb in bi bilo besedilo pravilnika v drugi obravnavi enako 

besedilu pravilnika v prvi obravnavi, Občinski svet skladno z določili tretjega odstavka 84. člena Poslovnika 

Občinskega sveta Občine Mirna (Uradno glasilo slovenskih občin št. 24/2011) na isti seji opravi obe obravnavi in 

Pravilnik o podeljevanju priznanj »Športnik leta Občin Trebnje in Mirna« sprejme na isti seji tako, da se prva in 

druga obravnava predloga pravilnika združita. 

 

2. Sprejme se Pravilnik o podeljevanju priznanj »Športnik leta Občin Trebnje in Mirna« v predloženi vsebini. 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
Občinski svet Občine Mirna je dodatno sprejel SKLEP: 
Športna zveza občin Trebnje in Mirna poda do marca 2016 občinskemu svetu Občine Mirna poročilo o delovanju, ciljih, 
realizaciji od začetka delovanja Športne zveze Občin Trebnje in Mirna. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 8, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 1. 
 
 
K 5. točki: 
Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in podeželja 
v Občini Mirna  za programsko obdobje 2015 – 2020 – skrajšan postopek  
 
Uvodno predstavitev predloga Pravilnika je podala Lea Bučinel, svetovalka, ki je obrazložila priloženo gradivo ter razloge za 
sprejem. 
Predsednik Odbora za gospodarstvo (OG), Peter Smole je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in 
predlagal sprejem Pravilnika.  
Sprejem predloga Pravilnika je predlagal tudi član SPK, Zoran Remic, ki je po pooblastilu predsednika vodil sejo SPK. 
 
Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Pravilnik o spremembah in  dopolnitvah Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju 

razvoja kmetijstva in podeželja v občini Mirna za programsko obdobje 2015 - 2020 v predloženi vsebini po skrajšanem 

postopku.   

GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
 
 
K 6. točki: 
Predlog Sklepa o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri OŠ Mirna. 

Uvodno predstavitev predloga je podala mag. Valerija Jarm, višja svetovalka II, ki je obrazložila priloženo gradivo; pojasnila je 
vsebino in razloge za sprejem. 
Predsednik ODD, Igor Kašič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem Sklepa. 

Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Mirna sprejme Sklep o določitvi cen programov v Vrtcu Deteljica pri Osnovni šoli Mirna v 
predloženi vsebini. 
 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 
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K 7. točki: 
Predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za leto 2016. 

Uvodno predstavitev predloga je podal mag. Štefan Velečič, višji svetovalec II, ki je obrazložil priloženo gradivo; pojasnil je 
vsebino in razloge za sprejem Sklepa. 
Predsednik OOP, Jožko Tomšič je povzel razpravo, ki je potekala na pristojnem delovnem telesu in predlagal sprejem Sklepa. 

Razprave ni bilo, zato je župan podal na glasovanje naslednji 
 
SKLEP: 

Sprejme se predlog Sklepa o določitvi vrednosti točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča v Občini 

Mirna za leto 2016 v predloženi vsebini. 

 
GLASOVANJE: od 9 navzočih članic in članov občinskega sveta je glasovalo ZA: 9, PROTI: 0, NI GLASOVAL: 0. 

 
 
K 8. točki:  
Predstavitev projekta »Mreža postajališč za avtodome«. 
 
Predstavitev Mreže postajališč za avtodome, katere pobudnica in ustanoviteljica je Občina Mirna, je prisotnim podala Petra Krnc, 
koordinatorka projekta MPZA. 
 
Jožko Tomšič je izrazil podporo projektu, je pa zastavil naslednja vprašanja: 
- koliko je avtodomarskega tranzita v Sloveniji? 
- koliko je registriranih avtodomov v Sloveniji? 
- ali so v projekt vključene sosednje občine? 
Petra Krnc je odgovorila: 

- da letno Slovenijo obišče cca. 10.000 avtodomov,  
- da je registriranih avtodomov v Sloveniji cca 4800 (vključno z oddajo v najem) 
- da. 

 
Vojko Strmole: Pogreša finančno konstrukcijo projekta. 
Župan mu je odgovoril, da bo finančni del projekta pripravila OU.  
 
 
K 9. točki:  
Seznanitev z zapisniki delovnih teles občinskega sveta 
 
Župan je prisotne seznanil z zapisniki delovnih teles občinskega sveta: 
 5. seje Odbora za gospodarstvo z dne 30. 11. 2015 
 6. seje Statutarno pravne komisije z dne 1. 12. 2015 
 6. seje Odbora za okolje in prostor z dne 25. 11. 2015 
 5. seje Odbora za družbene dejavnosti z dne 30. 11. 2015 
 
 
K 10. točki 
Seznanitev z delom Nadzornega odbora 
 
Župan je k besedi pozval Majo Sluga, predsednico NO Občine Mirna, ki je prisotne seznanila s končnim poročilom o nadzoru 
porabe namenskih sredstev proračuna Občine Mirna v obdobju 2011-2015, ki je bilo priloženo gradivu. 
 

K 11. točki 
Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta 
 
Odgovori na vprašanja članic in članov občinskega sveta so bili priloženi gradivu. 
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K 12. točki 
Vprašanja in pobude članic in članov občinskega sveta 
 
Peter Smole: 
Kdo določa, kateri odseki gozdnih cest bodo sanirani oz. ali lahko to predlagajo občani. Mag. Štefan Velečič mu je odgovoril, da o 
tem odloča Zavod za gozdove RS, ki letni program uskladi tudi z občino; občani lahko predlagajo posamezne odseke in predlog 
pošljejo OU občine Mirna, ki bo predlog posredovala Zavodu za gozdove. 
 
Janez Bračko: 
Ali bo regionalna cesta R1-215 pod Rojami dejansko sanirana v letu 2016. Župan mu je odgovoril, da je sanacija zagotovljena s 
strani države, občina pa mora zagotoviti približno 150.000 EUR za ureditev pločnika in javne razsvetljave.  
 
Irena Dim: 
se je v imenu sokrajanov zahvalila za sofinanciranje vodovodne ureditve na Gomili (postavitev hidranta in širših cevi). 
 
Župan je za konec člane OS pozval na 1. skupno sejo članov OS občin Dolenjske in Bele Krajine, ki bo v Dolenjskih Toplicah in 
sicer z eno točko dnevnega reda: Zahteva za spremembo 54., 55. in 56. člena Zakona o izvrševanju proračunov Republike 
Slovenije za leti 2016 in 2017 (ZIPRS1617). 

 
Seja je bila zaključena ob 18.55 uri. 
 
 
 
zapisala:         ŽUPAN 
Lidija Uhan       Dušan Skerbiš    
     


